
Z á p i s 
komise AE 

31.7.2024 - online 

  
Program:  

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 
2. Volba zapisovatele 
3. Schválení programu 
4. Zpráva činnosti 
5. Finanční zpráva 
6. Zpráva trenérské komise 
7. Recruiting 2024 
8. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 
9. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 
10. Schválení usnesení komise AE 
11. Závěr zasedání 
 
Zúčastnění členové komise: Aleš Valenta, Martina Vavroušková Konopová, Radek Gronych, Pavel Landa 
 
1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 

Jednání komise AE zahájil Aleš Valenta a přivítal všechny přítomné. Následně členové komise AE 

schválili program. 
 
 

2. Volba zapisovatele 

Návrh Aleš Valenta 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

 

3. Schválení programu 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

4. Zpráva činnosti 
22.4. proběhla VH úFL, kde byl AV schválen za člena rady úFL. Nicholas Novak se nově stal členem 
PVK Olymp Praha. Zúčastnili jsme se sportovní konference Sports Leaders v Ostravě, dětského 
filmového  festivalu ve Zlíně a Family dne v Šumperku. AV se za úFL zúčastnil konference SLČR. Na 
jaře byla provedena kompletní rekonstrukce malého můstku v Acrobat Parku. Proběhla velká 
náborová akce do schránek. Stále probíhají schůzky s gymn. oddíly. V termínu 13-14.7 byly 
uskutečněny 1 a 2 ČP. V plánu je v letošní sezóně celkem 10 závodů. 5x ČP léto, 3x ČP zima, 1x M-ČR 
léto, 1x M-ČR zima. Poslední 2 závody letní sezony budou pod hlavičkou FIS. 
 
Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
 
 
 
 



5. Finanční zpráva 
Aleš Valenta informoval členy komise AE o aktuálním stavu CF AE a plánu výdajů do konce roku 2024. 
 
Plán 2024:  

- Tréninky voda 
- Závody ČP a MČR (FIS závod) 
- FIS závod - Metmensteten, Švýcarsko 
- Trampolínový kemp 
- Judging and TD Clinic 
- Ledovec 
- Trénink na sněhu 

 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

6. Zpráva trenérské komise 
Martina Konopová informovala členy komise AE o výkonnostním rozvoji členů reprezentace, výběrů a 
oddílů. Výběr AE se v 1½ května zúčastnil trampolínového kempu. První tréninky do vody začaly 
v polovině června. Nicholas Novak trénuje v Park City, USA. Skáče trojná salta. Zbytek týmu trénuje 
v Acrobat Parku ve Štítech. Adéla Měrková skáče jednoduché salto se 2 vruty a dvojné salto. Vendula 
Měrková skáče salto s vrutem, Jakub Dressler skáče salto s vrutem a dvojné salto, Šimon Kroupa 
skáče salto se 2 vruty a dvojné salto. Koncem června proběhla náborová akce AE, na kterou dorazilo 
přibližně 30 zájemců. Do dalšího kola v 1½ července bylo vybráno a přizváno 12 dětí. Návštěvy z 
gymn. odd. na tréninku AE (Šumperk, Kolín, Kladno, Val. Mez.). V srpnu se Select team zúčastní jak 
závodů ČP, tak i FIS závodu ve Švýcarsku. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

7.  Recruiting 2024 
MK a AV informovali o nových členech AE a podrobnostech týkajících se vyhodnocení náborových 
akcí. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
8. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 

Komise ověřila stav majetku disciplíny AE. 

Dále se komise AE shodla na nutnosti vybudování bungee systému včetně trampolíny v zemi  

financovaného z rozpočtu Materiálně technického zabezpečení (MTZ). Pověřuje AV zajištěním 

potřebných dokumentů ke splnění cíle. 

 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 



9. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 

Aleš Valenta – schůzky s gymnastickými a trampolínovými oddíly. 

Aleš Valenta – zajištění MTZ viz bod 8.. 

Pavel Landa – zajištění uskladnění sítí a tyčí 

Martina Vavroušková Konopová, Daniela Richter, Aleš Valenta – vyhledávání mladých talentů. 

 

Komise AE bere na vědomí zprávu o zadání nových úkolů. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
10. Schválení usnesení komise AE 
 

Komise AE schvaluje usnesení z tohoto jednání.  
PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
11. Závěr zasedání  

Další setkání komise AE proběhne ve 3 čtvrtletí 2024. Forma, místo a čas bude upřesněn. 

 

 

zapsal: Aleš Valenta 

ověřil: Martina Konopová Vavroušková 


